
Volgens mij ben ik een heel normaal 
mens, ik zie alleen vanaf mijn geboorte 
niks. 

Ik woon zelfstandig in een appartement van Bartiméus 
en werk op de dagbestedingswerkplaats van Bartiméus 
in Driebergen. Wel heb ik elke dag hulp nodig, 
bijvoorbeeld met de boodschappen. en sommige 
praktische dingen vind ik lastig om te leren. 
Zo duurt het even voor ik iets simpels als een ei koken 
doorheb. Maar verder ben ik een heel normaal mens. 

Ik luister veel naar boeken, naar de radio en naar muziek. 
Zo zet ik graag een lekker rocknummer van de Pixies op. 
Ook ben ik lid van de VPrO en luister ik elke dag naar 
de Telegraaf.  Dat klinkt misschien gek, als VPrO-lid 
de Telegraaf ‘lezen’, maar dit is de enige krant die een 
luisterversie heeft voor de Orion webbox. 
Dit klinkt allemaal heel normaal toch? en natuurlijk, 
doordat ik boeken lees, de krant bijhoud en 
VPrO-programma’s volg, heb ik een mening over 
allerlei zaken. en die mening is misschien anders dan 
de mening van iemand die alleen maar naar “Ik Hou 
van Holland” op rTL kijkt. Maar ben ik daarom een 
wijsneus? 

nou, dan maar een wijsneus. Want ik mag dan blind 
zijn, ik ben niet dom of achterlijk. Dat geldt natuurlijk 
niet alleen voor mij, maar voor alle mensen met een 
visuele beperking. en als ze daarnaast een verstandelijke 
beperking hebben, moet je ze nog steeds met respect 
behandelen en kun je ze gewoon naar hun mening 
vragen. 

een voorbeeld: het is toch raar dat binnen Bartiméus de 
stem van de cliënt niet gehoord wordt als bijvoorbeeld 
een stagiaire wordt beoordeeld? Of een nieuwe 
medewerker wordt aangenomen? Vraag ons gewoon: 
wat vinden jullie van deze persoon? en neem dat dan 
mee in de procedure.

natuurlijk is dan wel de vraag: hoe organiseren we dat? 
Gelukkig hebben we voor cliënten binnen Bartiméus al 
veel mogelijkheden om invloed uit te oefenen. Zo zit ik 
zelf in de Cliëntenraad Wonen en in de Medewerkersraad 
van de sector Dagbesteding. Maar we hebben 
bijvoorbeeld ook Huiskameroverleggen en cliënten 
kunnen altijd naar mij toekomen om hun punten in te 
brengen.

rest nog dat ook de professionals ons als serieuze 
gesprekspartner moeten zien. Daar valt nog wel een 
slag te maken!
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goede en op de behoefte en wensen 
van de bewoner afgestemde zorg kan 
alleen tot stand komen in dialoog en door 
samenwerking tussen bewoners, wettelijke 
vertegenwoordigers en medewerkers. 

Gelukkig hebben we bij Bartiméus medewerkers die 
met veel inzet en kennis van zaken daar elke dag hun 
bijdrage aan leveren. We zijn ervan overtuigd dat de 
zorg en ondersteuning nog beter en op maat wordt 
als u erbij betrokken bent. De cliënt en zijn verwanten 
bepalen mee en zijn partner in de zorg, is de eerste 
pijler van ons strategisch beleid. 

We leven in een tijd waarin steeds minder geld 
beschikbaar komt voor de zorg en de inhoudelijke eisen 
waaraan we moeten voldoen steeds strenger worden. 
Het is juist dan van belang en een uitdaging om met 

elkaar in gesprek te zijn over wat wel en niet kan en 
samen te bepalen waar de prioriteiten liggen. Dat vergt 
creativiteit en oplossingsvermogen van iedereen. Ik 
ben blij dat de Cliëntenraad Wonen zich inzet om deze 
gesprekken op alle niveaus binnen onze organisatie 
vorm en inhoud te geven. Huiskameroverleggen en de 
projecten ‘Pak de regie’ en ‘Vergroot je wereld’ waar u 
in het Woonnieuws meer hebt kunnen lezen zijn daar 
goede voorbeelden van. 

Het is goed en belangrijk dat de Cliëntenraad Wonen 
ook in gesprek is en blijft met de mensen wie hij 
vertegenwoordigt: de bewoners en hun verwanten. Deze 
krant is daarom ook een mooi initiatief dat ik van harte 
ondersteun. Ik wens u veel leesplezier.
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